

申報家庭經濟狀況

敬啟者：

本校已成功申請多項學習津貼及各項成長支援計劃，為有經濟困難之學童提供適切的支援及將資源更有效地運用在有需要的家庭。請家長於9月6日(星期一)或以前簽覆回條，所有資料將會保密。如有任何查詢，請致電 2476 2414 與黃霏嵐老師聯絡。

此致  
貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年九月一日



回條



(通函 No : 005/2021)

敬覆者：

本人已知悉有關「申報家庭經濟狀況」。現向 貴校聲明，本人屬以下情況：

1.  領取綜合社會保障援助；

綜援檔案編號：\_\_\_\_\_ (請呈交印有綜援檔案編號之文件副本。)

2.  學生津助計劃 (請呈交有關證明之文件副本)

已獲批全額津貼  已獲批半額津貼  申請進行中  有意申請

3.  家境清貧，無法支付學習活動的費用；

家庭每月總收入約：\_\_\_\_\_ 家庭總人數：\_\_\_\_\_

在學子/女人數：\_\_\_\_\_

4.  不屬於上述三種情況。

(以表示)

此覆  
錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：\_\_\_\_\_ ( ) 班級：\_\_\_\_\_

家長/監護人姓名：\_\_\_\_\_

家長/監護人簽署：\_\_\_\_\_

日期：2021年 9 月 \_\_\_\_\_日

註：請於9月6日(星期一)或以前將回條交予班主任。

**Preview of Learning Support Programmes & Financial Status Declaration**

Dear Parents/Guardians,

There are several learning support programmes and student financial grants available for eligible primary students in the 2021/22 school year.

The programmes aim at providing more assistance and opportunities to the financially disadvantaged students in order to improve their learning effectiveness. For better resources allocation, priority will be given to those financially needy families. Please return the reply slip to the class teachers on or before 6<sup>th</sup> September 2021. We preserve the confidentiality of all information you provide to us. If you have any enquiries, please contact Ms Wong Fei Lam at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr Tsang Cheuk Lung  
Principal



Reply Slip

Notice ( No : 005/2021)

Dear Principal,

I have read and understood the details of 'Preview of Learning Support Programmes & Financial Status Declaration' and declare that

1.  My child is the target subsidy student of the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA).  
(CSSA reference number: \_\_\_\_\_)

\* Please submit a photocopy of document marked with the CSSA reference number.

2.  Financial Assistance Scheme for Primary students

\* Please submit a photocopy of document from the FAS.

Received Full grant    Received Half grant    Have applied    Will apply

3.  We are unable to afford the activity programme fee(s) as we are a financially needy family.

Total Family Income: \_\_\_\_\_ (monthly)

No. of Family Members: \_\_\_\_\_

No. of Sons / Daughters Under Education: \_\_\_\_\_

4.  I do not meet the above-mentioned 3 family conditions.

**Please put a '✓' in the appropriate box**

Student's name : \_\_\_\_\_ ( ) Class : \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's name : \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature : \_\_\_\_\_

Date : 2021(Y) 9 (M) \_\_\_\_\_ (D)

\* Please fill in the reply slip and return it to the class teacher on or before 6<sup>th</sup> September 2021.